
 

 
Inkom 3 december 2010, dnr 542-2010-1.2.4 
  
 
Medborgarförslag Hägersten-Liljeholmens politikermöte 
 
Till Stadsdelsförvaltningen, angående styrelsemötet den 13/12 2010 
  
Hej, 
  
Jag går ofta på politikermötena i Stadsdelsförvaltningens regi (Hägersten-Liljeholmen), 
där kommunens invånare har möjlighet att träffa kommunens politiker och tjänstemän. 
Jag har tidigare poängterat vidden att diareföra mötena, detta har ej skett. För att frågor 
skall kunna följas upp måste mötena diareföras. 
 
Härmed föreslår jag att nästa möte skall diareföras. 
  
Med vänliga hälsningar 
  
 
 
 
 
Enligt telefonsamtal med förvaltningens registrator 3 december, kompletterar 
förslagsställaren med att även tjänstemän ska föra tjänsteanteckning och diarieföra 
muntliga synpunkter och klagomål från medborgare. 
 
 
 


